
Zápisnica č. 2/2019 

zo spoločného zasadnutia Predstavenstva OPK Čadca a SPZ RgO Kysúc dňa 4.4.2019 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Program rokovania: 

1. Otvorenie  

2. Kontrola plnenia úloh 

3. Príprava konferencie OPK a rady RgO SPZ 2019 

4. Vyhodnotenie Chovateľskej prehliadky trofejí 2019  

5. Príprava II. Výročného Snemu OPK  

6. Stav majetkovo- právneho vysporiadania strelnice – časť Raková  

7. Rôzne  

8. Záver 

 

 

K bodu 1 / 

Spoločné zasadnutie predstavenstva OPK Čadca a SPZ RgO Kysúc otvoril a viedol 

predseda organizácii Ing. Alojz Riško, privítal prítomných predsedov komisií, oboznámil 

ich s programom rokovania, ktorý bol bez pripomienok. 

K bodu 2/ 

Predseda OPK Čadca a SPZ RgO Kysúc Ing. Alojz Riško vykonal kontrolu úloh z 

predchádzajúceho zasadnutia.  

Úloha č. 1 : Zakúpenie 2 brokovníc- zbrane objednané, úloha v štádiu riešenia.  

     Úloha č. 2 : Zabezpečenie dátumu a miesta pre uskutočnenie skúšok pre kurz CA/2018/1-    

                         splnené;  dátum - 27.4. 2019, miesto – Gymnázium M.U. Hurbana .  

K bodu 3/ 

O príprave konferencia OPK a rady SPZ, ktorá sa bude konať 12.4. 2019 o 15:30, 

v reštaurácií Biely dom /Bowling Čadca/,  informoval Ing. Riško.  

 



K bodu 4/  

O priebehu CHPT 2018/2019 informoval predseda OHK Ing. Janek.  

Chovateľská prehliadka a výstava trofejí prebehla v DK Zborov nad Bystricou v termíne 

od 25.-31.3. 2019 - vysoká úroveň, vhodné priestory, dobrá organizácia,  v spolupráci s PS 

Zborov- Klubina, ktoré sa výborne zhostilo úlohy hlavného spoluorganizátora. Príprava 

prebehla plynule, zúčastnili sa i kandidáti kurzu.  Z CHPT je zhotovená Správa, štatisticky 

predstavoval nesprávny lov u 11 trofejí, z toho 5 ks predstavoval úhyn a 6 ks ulovených 

členmi PZ/PS.  Budú vypracované rozhodnutia OHK o nesprávnom odstrele. Zhodnotenie: 

jelenia zver- zvýšenie počtu, zníženie medailových trofejí, srnčia zver- stagnácia, daniela 

zver- nárast, muflonia zver- najvyrovnanejší lov.  Neprevzatie katalógov trofejí zo strany 

všetkých PZ/PS.  

 

Ing.Janek : - poukázanie na potrebu zvýšenia kvality trofejí u jelenej zveri úplným 

zákazom odstrelu obojstranne korunových jeleňov ( v II. a III. vt ), snaha presadzovať  

zákl. kritéria 

L. Chreno :  - stotožnenie s návrhom zákazu odstrelu obojstranne korunových jeleňov 

                      - problémom sú kritéria lovu zveri  

 

Uznesenie č. 1 :  Predstavenstvo OPK ukladá predsedovi poľovníckej komisie, ako 

zástupcovi hodnotiteľskej komisie poľ. oblastí Javorníky II., Slovenské Beskydy a Oravská 

Magura, presadzovať kritéria lovu zveri u jelenej zveri, minimálne v pomere 1:2 

v prospech samičej zveri a minimálny lov trofejovej zveri v II. a III. vekovej triede  a tiež 

neloviť obojstranne korunové jelene. 

 

  K bodu 5/  

Ing. Riško podal informáciu o konaní II. Výročného snemu SPK ( november 2019). 

Zároveň informoval o príprave II. Výročného Snemu OPK.  Dátum konania volebného 

snemu je 13. september 2019.  Do PZ/ PS budú poštou zaslané potrebné materiály na 

zabezpečenie delegátov a náhradníkov, podľa kľúča  1:50, teda na každých, aj začatých 

členov, jeden delegát za organizačnú jednotku a jeden náhradník delegáta, taktiež návrhy 

kandidátov do uvedených funkcií, ktorí majú skutočný záujem pre prácu.  Návrhy 

s vyplnenými tlačivami je potrebné predložiť do konca júna.  

 

Úloha č. 1 : Ukladá vedúcej kancelárie preveriť miesto snemu. 

 

     

   



K bodu 6/ 

Ing. Riško informoval o priebehu  majetkovo- právneho vysporiadania strelnice, ktoré 

smeruje do úspešného záveru, t. j. pozemky na strelnici budú vo vlastníctve SPZ RgO 

Kysúc. 

 

Ing. Šutý : - predloženie cenovej ponuky ku potrebným stavebným prácam, budovaniu       

oplotenia a prístupovej cesty na strelnici Zákopčie 

 

Uznesenie 2 : Predstavenstvo RgO SPZ Kysúc schvaľuje správu prístupovej komunikácie               

                       v areáli strelnice do výšky 4300 € s DPH.  

   

 K bodu 7/ 

JUDr. Škripek : oznámenie -  ukončenie funkcie predsedu streleckej komisie. 

Ing. Šutý :  informácia o distribúcií kalendárov 2019 do domovov dôchodcov  ( Čadca    

                    a okolie). 

Ing. Riško :  na základe problémov s plánovaním počtu katalógov na CHPT, je potrebné  

                     aktualizovanie členov jednotlivých PZ/ PS.  

Bc. Gáliková :  predstavenie absolventov poľ. skúšky, ktorí požiadali o prijatie za členov 

                          v  SPZ RgO Kysúc.  

 

Uznesenie č. 3 : Predstavenstvo SPZ RgO Kysúc schvaľuje prijatie nových členov. 

(Zoznam novoprijatých členov tvorí prílohu č.1 tejto zápisnice.) 

 

  K bodu 8/ 

   

Predseda organizácií v závere poďakoval prítomným za účasť a pripomienky a ukončil 

zasadnutie 

 

Zápisnicu zapisovala: Bc. Daniela Gáliková  

 

           

 

                                                                             Ing. Alojz Riško 

                                                                                 Predseda OPK Čadca a SPZ RgO Kysúc 

 

 



 

Prílohy zápisnice:  

 

1. Menný zoznam novoprijatých členov SPZ RgO Kysúc. 

2. Prezenčná listina členov predstavenstva OPK Čadca a SPZ RgO Kysúc.  

 

 

 

 

 

 

 

 


